
 

 

 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 8 september 2020: 

 

Onze fractie wordt in onze Burgerkantoren diverse malen bezocht door inwoners 

uit met name de directe omgeving met Hoek van Holland, die zich zorgen maken 

over de zwarte stof die geregeld neerdaalt in Hoek van Holland, maar dus ook op 

Westlands grondgebied. Het lijkt erop alsof een en ander door Rotterdam in de 

doofpot gestopt wordt. De bewoners vragen zich af in hoeverre ook in Westland 

dit speelt en het College een en ander in de gaten houdt en wellicht ook actie 

onderneemt.  

 

Dit leidt tot de volgende vragen: 

- Kan de wethouder reageren op het vorenstaande en aangeven of vanuit 

het College al actie is ondernomen? 

- Zijn er meldingen binnengekomen over stofoverlast? 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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